

Dóra SERES - Flöte



Geboren am 18. Juli 1980 in Szombathely (Ungarn). Vier Jahre Studium bei Lóránt Kovács an der Franz Liszt Musikakademie Budapest. Seit Oktober 2002 bei András Adorján an der Hochschule für Musik und Theater in München. Meisterkurse bei Emmanuel Pahud, Paula Robison und William Bennett.

Im August 1999 Teilnahme an der Internationalen Sommerakademie "Prag-Wien-Budapest" und Gewinnerin des 1. Preises in der Sparte Holzblasinstrumente, verbunden mit einem Auftritt im Radio des ORF in Wien. Im März 2001 1. Preis beim Nationalen Flötenwettbewerb Ungarn, später 1. Preis beim "Prager Frühling 2001", verbunden mit einem Auftritt mit dem Prager Philharmonischen Orchester sowie weiteren Konzerteinladungen und Sonderpreisen. Im August 2001 2. Preis beim International Flute Competition in Kobe (Japan), im Mai 2002 2. Platz beim Internationalen Flötenwettbewerb in Markneukirchen (Deutschland). Mehrere Auftritte bei Konzerten und im Radio in Ungarn sowie im Kensington Palace in London gemeinsam mit Emese Mali. Im April 2002 gewann sie das Probespiel um die Stelle als 1. Flötistin beim Ungarischen Radio-Orchester.

Dóra SERES – Flute



Born on July 18, 1980 in Szombathely (Hungary). She studied for four years with Lóránt Kovács at the Franz Liszt Music School in Budapest and since October 2002 has been a student of András Adorján at the University of Music and Drama in Munich. She was also involved in masterclasses with Emmanuel Pahud, Paula Robison and William Bennett. In August 1999 Dóra Seres participated in the International Summerschool "Prague-Vienna-Budapest" and won the first prize in the woodwind section. She also performed on the ORF in Vienna. In March 2001 first prize at the National Hungarian Competition for flute and later the first prize at the "Prague Spring Festival 2001" resulting in a performance with the Prague Philharmonic Orchestra, as well as further invitations for concert appearances and special prizes. In August 2001 2nd prize at the International Flute Competition in Kobe (Japan), in May 2002 2nd prize at the International Flute Competition in Markneukirchen (Germany). Dóra Seres has appeared in concerts and on the radio in Hungary as well as in Kensington Palace in London together with Emese Mali. In April 2002 she won the audition for the position of first flute in the Hungarian Radio Orchestra.